



| Day | Breakfast | Lunch | Dinner | Hotel Or Similar Class |
|-----|-----------|---|------------------------|--|
| 1 | | → | Own Expense | Exclusive 5* Alva Hotel by Royal / 4* Metropark Kowloon Hotel |
| 2 | DimSum | Michelin Bib Gourmand Tsim Chai Kee Wanton Noodle | Own Expense | 4* Casa Real Macau |
| 3 | Hotel | Portuguese Cuisine | Sham Tseng Roast Goose | Exclusive 5* Alva Hotel by Royal / 4* Metropark Kowloon Hotel |
| 4 | Hotel | Own Expense | Own Expense | |
| 5 | Hotel | → | | |

Day 1: Singapore → Hongkong

Day 2: Old Town Central Heritage Trail ~ Man Mo Temple ~ Tai Kwun Centre for Heritage & Art ~ Central Market ~ **[Bonus : Afternoon Tea : enjoy Milk tea with egg tart]** ~ Enjoy a ride on Hongkong's oldest transportation "Ting Ting" to Causeway Bay ~ West Kowloon Cultural District + Palace Museum visit ~ Transfer to Ferry Terminal for ferry to Macau.

Day 3: Ruins of St Paul's church ~ Na Tcha Temple (build in 1988) ~ Senado Square (part of the UNESCO Historic Centre of Macau World Heritage Site) ~ St Dominc's church (a late 16th-century Baroque-style church) ~ **[Bonus : Macau Pork chop bun + tea]** ~ A-Ma Temple (build in 1988, temple to the Mazu) ~ Rua Do Cunha Taipa Village (with old colonial houses where many eateries are) ~ Ferry back to Hongkong

Day 4:
Optional Tour :
01) Ngong Ping Day Tour ~ (Min 10 to Go - \$100/pax)
 Transfer to Tung Chung to take Cable car to Lantau Island. Visit Ngong Ping village with Big Buddha. Cable Car ride back to Tung Chung . Shopping at Tung Chung outlet Mall.
02) Disneyland 1 Day Ticket with 2 way transfer ~ Min 10 to Go - \$180 (A) / \$155 (C)



Day 5: Free & Easy ~ Hongkong → Singapore



Note : Updated: 24-Jul-23_EN_HN

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded. Seasonal Tour subject to change by weather condition.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.



6533 1788

enquiries@hongthai.com.sg



| 天数 | 早餐 | 午餐 | 晚餐 | 酒店或同级 |
|----|------|-------------------|------|--|
| 1 | | → | 自费 | 独家 5* 香港沙田帝逸酒店 / 4* 九龙维景酒店 |
| 2 | 港式点心 | 米芝莲 沾仔记云吞麵 | 自费 | 4* 澳门皇家金堡酒店 |
| 3 | 酒店内 | 葡萄牙风味餐 | 深井烧鹅 | 独家 5* 香港沙田帝逸酒店 / 4* 九龙维景酒店 |
| 4 | 酒店内 | 自费 | 自费 | |
| 5 | 酒店内 | → | | |

第一天: 新加坡 → 香港

第二天: 旧城中环 ~ 文武庙 ~ 大馆: 体验香港艺术及历史文化 ~ 旧中环街市 ~ [红利]: 茶餐厅下午茶(蛋挞+奶茶)
~ 体验香港古旧电车叮叮到铜锣湾 ~ 西九龙文化区 ~ 故宫博物馆 (包普通门票) ~ 乘渡轮到澳门

第三天: 大三巴牌坊 (天主之母教堂“圣保禄教堂”正面前壁的遗址) ~ 哪吒庙 (建于1988年) ~ 议事亭前地
(联合国教科文组织世界遗产澳门历史中心的一部分) ~ 圣多明教堂 (也称玫瑰圣母堂, 16世纪末巴洛克风格教堂)
~ 【附赠: 澳门必吃-猪排包+茶】 ~ 妈阁庙 (建于1988年, 供奉妈祖) ~ 官也街氹仔旧城区 (有殖民时期的老房子)
~ 乘渡轮回香港 ~ 自由活动

第四天:

自费旅游:

- 01) 昂坪一日游 ~ (最少 10 人出发 - \$100/人) 乘东涌缆车前往大屿山 ~ 昂坪村参观大佛 ~ 乘缆车返回东涌 ~ 东涌东荟城名店仓购物
- 02) 迪斯尼乐园 1 日游 (含来回接送) ~ 最少10人出发 - \$180 (A) / \$155 (C)



第五天: 自由行 ~ 香港国际机场 → 新加坡



Updated: 24-Jul-23_EN_HN

备注:

1. 在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
2. 团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
3. 红利行程将不由其它行程取代或退款。
4. 酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等等级酒店取代。
5. 中英文行程如有差异, 以中文版为准。
6. 房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
7. 团体全程将以华语讲解。

 **康泰旅行社**
HONG THAI TRAVEL

 **6533 1788**

 **enquiries@hongthai.com.sg**